

General Information

Participants, please make sure that you are physically and medically fit and competent in joining the Club's activities ("Activity"). Kindly be aware of the Activity's possible risk, including the possibility of emergency medical services which may not be readily available.

In addition, participants shall be aware of the latest situation of the novel coronavirus pandemic and observe the latest relevant social distancing and gathering restrictions in place.

All participants are taking part of the Activity at its own risks.

The Club and the organizing committee shall not be responsible for any issue, such as due to novel coronavirus pandemic related, accident of whatever kind including death or injury, any loss or damages, destruction of property, and/or any economic loss for whatsoever cause in relation to or as a result of participating in the Activity.

HKLRRRC 2022

提 示

參加者，請確保您的身體和健康狀況並有能力參加此活動（“活動”）。請注意活動可能存在的風險，包括可能無法提供的緊急醫療服務。

此外，參加者應了解新型冠狀病毒疫情的最新情況，並遵守最新的相關社交距離和限聚令。

所有參加者需各自承擔參與活動的風險。

跑步會和組委會不對任何問題負責，例如由於新型冠狀病毒疫情，任何類型的事務（包括死亡或受傷）、任何損失或損壞、財產破壞和/或因任何原因造成的任何經濟損失或因參加活動導致的結果。